

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

1. 本主日(3月19日)崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after today's (3/19) service. Everyone is welcome to join the meeting.

2. 教會的禱告會是每週三晚上 8:00-9:00，在 Zoom 上進行。歡迎大家參加。

There is a church prayer meeting every Wednesday, 8:00-9:00pm, on Zoom. Everyone is welcome to join the prayer meeting.

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

3. 為 "主耶穌基督舉牌" 活動將於本週六3月25日 "櫻花節" 期間，從上午10點到下午2點，在華盛頓DC舉行。歡迎弟兄姐妹們參與。

There will be a "Holding Sign for the Lord Jesus Christ" event in Washington DC on Saturday, March 25 from 10:00am to 2:00pm, during the Cherry Blossom Festival. You are welcome to join the event.

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

**(約翰福音 12:32)**

**我若从地上被举起来，就要吸引万人来归我。**

- 活动内容：敬拜赞美、祷告、分散举牌、传福音
- 时间：3月25日（周六），上午10:00-下午2:00
- 活动地点：Jefferson Memorial 和 Tidal Basin  
网址 website: <https://spreadthenameoflordjesus.org>

耶 稣 是 主  
天 国 近 了 ，  
你 们 要 悔 改 。

你愿意为耶稣  
举牌 5 分钟吗？

Are you willing to spread  
the name of LORD JESUS  
for 5 minutes?  
LORD  
IS  
WAY

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

***(John 12:32)***

***If I be lifted up from the earth,  
I will draw all men to myself.***

- Activity content: Worship and praise, prayer, dispersal of placards, evangelism
- Venue: Jefferson Memorial and Tidal Basin
- Time: March 25 (Saturday), 10:00am-2:00pm  
website:<https://spreadthenameoflordjesus.org>

**JESUS IS LORD**  
**"REPENT,**  
**for the kingdom of**  
**heaven has come near."**

Matthew 3:2

**Are you willing to  
spread the name of**  
**LORD JESUS**  
**for 5 minutes?**



# 會務報告 Announcements 03-19-2023

4. 連續8週的幸福小組5.0福音聚會已經開始。聚會時間是:

蒙恩號幸福列車--週六上午8:00-9:00

平安號幸福列車--週六上午8:00-9:00

和平號幸福列車--週六上午8:00-9:00

喜樂號幸福列車--週日下午3:30-4:30

佳音號幸福列車--週日下午3:30-4:30

歡迎大家邀請福音朋友們來參加。

Happiness Group 5.0 evangelism meetings have begun and will continue for 8 consecutive weeks. Meeting time is:

Grace/Blessing Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Peace Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Harmony Happiness Train -- Saturday 8:00-9:00am

Joy Happiness Train -- Sunday 3:30-4:30pm

Good News Happiness Train -- Sunday 3:30-4:30pm

You are welcome to invite friends to join the meeting.

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

嘟! 嘟! 嘟! 幸福列車 5.0 要出發囉!

邀請您一起穿越高山低谷, 共享人生風景, 開往真幸福。

週六聚會是從2月25日至4月15日, 美東時間週六上午8:00 - 9:00

3月18日開始美東時間週六上午9:00 - 10:00

(中國時間週六晚上9:00 - 10:00)

\*蒙恩號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/81818442671>

\*平安號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82609547033>

\*和平號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82634047409>

週日聚會是從2月26日至4月16日, 美東時間主日下午3:30 - 4:30

\*喜樂號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82634047409>

\*佳音號列車 Zoom 連結: <https://us02web.zoom.us/j/82609547033>

歡迎提早五分鐘登入等候室, 主人會依序邀請您進入會場, 期待同行

\*\*\* 您可以根據自己合適的時間選擇乘搭列車 \*\*\*



馬利蘭福音教會 <http://MarylandGospelChurch.org/>

聯絡 幸福列車長: Happiness @MarylandGospelChurch.org 電話: (240) 292-9245



# 會務報告 Announcements 03-19-2023

5. "休斯頓TREK" 2023年青少年宣教訓練營6月將要開始，宣教組邀請馬利蘭福音教會已經受洗的青少年們參加，請在3/23晚上8-10點參與必修的預備課程，準備好！不論在哪裡都可以使用的宣教操練。有感動的人，請向劉效耶姊妹聯繫報名。[點擊鏈接單張](#)

The TREK in Houston will soon start in June, 2023. The Mission Committee invites baptized youths from MGC to participate. Please join pre-required online training on 3/23, 8-10pm. Be ready to share the Gospel with kids. You may contact sister Sylvia Wu for more information and registration, if moved. [Click here to Flyers](#)

# 會務報告 Announcements 03-19-2023

6. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五查考創世記第十一課。本週背誦經文是馬可福音14:9 "我實在告訴你們，普天之下，無論在什麼地方傳這福音，也要述說這女人所做的，以為記念。" 每日閱讀經文是創世記21-24章。歡迎大家參加每日的靈修聚會（週一到週五上午7:30-8:30），或在教會的網站收聽聚會錄音。[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We are going to study Genesis Lesson 11 on Friday. This week's Bible memory verse is Mark 14:9 "I tell you the truth, wherever the gospel is preached throughout the world, what she has done will also be told, in memory of her." Daily Bible reading: Genesis 21-24. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here to Morning Devotion](#)



## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328, Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)

指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

截至2023年2月奉獻數字 Offerings as of February 2023

2023	收到奉獻 Offerings Received		預算奉獻 Budgeted Offerings		差額 Balance	
一月 January	\$ 10,853.00		\$ 20,661.00		\$ (9,808.00)	
二月 February	\$ 33,559.00		\$ 20,661.00		\$ 12,898.00	
三月 March						
第一季 Quarter-1		\$ 44,412.00		\$ 41,322.00		\$ 3,090.00
總差額 Total Balance		\$ 44,412.00		\$ 41,322.00		\$ 3,090.00

## **團契小組 Fellowship:**

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

## **主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:**

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)

## **實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:**

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議 Click here to Resuming In-person Worship Guideline](#)